
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από το πρακτικό της 10ης/2020 ΜΕ ΤΗΛΕΔΙΑΣΚΕΨΗ 
Συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής Δήμου Λεβαδέων

Αριθμός απόφασης 25 

“Εισήγηση στο Δημοτικό Συμβούλιο επί της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού
σταθμού παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας ισχύος 32 MW της εταιρείας “ΒΟΙΩΤΙΚΟΣ ΑΝΕΜΟΣ
A.E.E.” στη θέση “Τσίβερι” των Δήμων Λεβαδέων και Θηβαίων στο Ν. Βοιωτίας”

Στη Λιβαδειά σήμερα την 27η Νοεμβρίου 2020, ημέρα Παρασκευή και ώρα 13.30, συνεδρίασε με

τηλεδιάσκεψη η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, μετά την με αριθμ. πρωτ.: 23180/23-11-2020 πρόσκληση του

Προέδρου της και Δημάρχου Λεβαδέων κ. Ιωάννη Δ. Ταγκαλέγκα, βάσει των διατάξεων: 

1) του άρθρου 77 του Ν. 4555/2018, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 184 του Ν. 4635/2019,

2)  του  άρθρου  10  της  από  11/3/2020  Πράξης  Νομοθετικού  Περιεχομένου  (ΦΕΚ  55/Α/11-3-2020)

“Κατεπείγοντα μέτρα αντιμετώπισης των αρνητικών συνεπειών της εμφάνισης του κορoνοϊού COVID-19

και της ανάγκης περιορισμού της διάδοσής του”,

3)  της  με  αριθμ.  πρωτ.:  18318/13-3-2020  (ΑΔΑ  9ΛΠΧ45ΜΤΛ6-1ΑΕ)  εγκυκλίου  του  Υπουργείου

Εσωτερικών  “Σύγκληση  συλλογικών  οργάνων  των  δήμων,  των  περιφερειών  και  των  εποπτευόμενων

νομικών τους προσώπων, κατά το διάστημα λήψης των μέτρων αποφυγής διάδοσης του κορoνοϊού COVID-

19,

4)  της  40/20930/31-3-2020  (ΑΔΑ:  6ΩΠΥ46ΜΤΛ6-50Ψ)  εγκυκλίου  του  Υπουργείου  Εσωτερικών

“Ενημέρωση  για  την  εφαρμογή  του  κανονιστικού  πλαισίου  αντιμετώπισης  του  κορονoϊού  COVID-19,

αναφορικά με την οργάνωση και λειτουργία των δήμων”.

Ο Πρόεδρος της ΕΠΟΙΖΩ κ. Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας – Δήμαρχος Λεβαδέων - κήρυξε την έναρξη

της  συνεδρίασης,  αφού  διαπιστώθηκε  ότι  υπάρχει  η  νόμιμη  απαρτία,  επειδή  σε  σύνολο  9  μελών  ήταν

παρόντα 6 τακτικά και 1 αναπληρωματικό, δηλαδή:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ

1. Ταγκαλέγκας Δ. Ιωάννης - Πρόεδρος 1. Πλιακοστάμος Κων/νος - Αντιπρόεδρος

2. Νταντούμη Ιωάννα 2. Τσεσμετζής Εμμανουήλ

3. Αποστόλου Ιωάννης 3. Τζουβάρας Νικόλαος

4. Γιαννακόπουλος Βρασίδας

5. Μερτζάνης Κων/νος (αναπληρωματικό μέλος)        οι οποίοι δεν παρέστησαν αν και κλήθηκαν νόμιμα

6. Τόλιας Δημήτριος

7. Αρκουμάνης Πέτρος

Τα πρακτικά της συνεδρίασης τηρήθηκαν από την υπάλληλο Παναγιώτα Τσάντα που έχει ορισθεί με



σχετική απόφαση Δημάρχου.

Ο Πρόεδρος της  ΕΠΟΙΖΩ εισηγούμενος  το 1ο θέμα της  ημερήσιας διάταξης  έθεσε  υπόψη των

μελών την από 26-11-2020 επιστολή του ΔΙΚΤΥΟΥ ΒΟΙΩΤΩΝ κόντρα στον ενεργειακό “παροξυσμό”, της

Επιτροπής αγώνα κατοίκων Κυριακίου για την σωτηρία του Ελικώνα, της Επιτροπής κατοίκων Αγίας Άννας

και του Συλλόγου Ελικωνίων επαρχίας Λιβαδειάς, η οποία έχει ως εξής: 

<< Λιβαδειά, 26.11.2020

Προς 

την  Επιτροπή Ποιότητας Ζωής Δήμου Λιβαδειάς

Με αφορμή τη συνεδρίαση της επιτροπής σας, την Παρασκευή 27/11/2020, σας καταθέτουμε το αίτημα των

φορέων  μας  να  εισηγηθείτε  αρνητικά  στο  δημοτικό  συμβούλιο,  σε  ό,τι  αφορά  στο  θέμα  της  Μελέτης

Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθμού παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας, ισχύος 32 MW,

της εταιρείας «ΒΟΙΩΤΙΚΟΣ ΑΝΕΜΟΣ A.E.E.» στη θέση «Τσίβερι» των Δήμων Λεβαδέων και Θηβαίων στο

Ν. Βοιωτίας.

Η  επιχειρούμενη  περιβαλλοντική  αδειοδότηση  αποτελεί  τη  συνέχεια  μιας  συστηματικής  επιχειρηματικής

δραστηριότητας,  που  έχει  στόχο  το  σύνολο  των  ορεινών  όγκων  του  νομού  Βοιωτίας  και,  ιδιαίτερα,  του

Ελικώνα. Μια σειρά από βιομηχανικού τύπου αιολικές εγκαταστάσεις έχουν, ήδη, υλοποιηθεί στον κεντρικό

Ελικώνα (Περδικοβούνι, Καλύβα, Γκορίτσα, Ταράτσα κλπ.), ενώ άλλες βρίσκονται σε εξέλιξη. 

Το πιο ανησυχητικό είναι ότι,  πλέον, στο «στόχαστρο» έχουν μπει εμβληματικές κορυφές του Ελικώνα, με

υψόμετρο γύρω στα 1.500 μέτρα (Μεγάλη Λούτσα, Ζαγαράς). Σε αυτά έρχεται να προστεθεί το συζητούμενο

έργο στο «Τσίβερι», που θα έχει σαν αποτέλεσμα να δημιουργηθεί ένας ασφυκτικός κλοιός γύρω από την

ψηλότερη κορυφή της Παλιοβούνας (1.750 μέτρα υψόμετρο), που σε συνδυασμό με τα δεκάδες μικρότερα έργα

θα σημάνει την πλήρη εξαφάνιση του Ελικώνα ως φυσικού οικοσυστήματος και ως τόπου υψηλού κάλλους.

Επαναλαμβάνουμε,  για  μια  ακόμη  φορά,  ότι  τα  έργα  αυτά  βρίσκονται  σε  πλήρη  ασυμβατότητα  με  το

«Περιφερειακό Πλαίσιο Χωροταξικού Σχεδιασμού και Αειφόρου Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας»,

στο οποίο διατηρείται και ενισχύεται η πρόβλεψη για προστασία των ορεινών περιοχών με υψόμετρο άνω των

800 μ. ως «κατεξοχήν» τόπων φυσικού αποθέματος (άρθρο 13, παρ.2). Μάλιστα, δίνεται ως κατεύθυνση η

«Εξαίρεση τμημάτων της περιφέρειας από τις περιοχές αιολικής προτεραιότητας ως κατεύθυνση που θα ληφθεί

υπόψη κατά την αναθεώρηση του ισχύοντος Ειδικού Χωροταξικού των ΑΠΕ». Επιπλέον, στο άρθρο 12, μέρος

Ζ.  αναφέρεται η «Θεώρηση και αντιμετώπιση ορεινού και αγροτικού χώρου ως χώρων ανάπτυξης πολιτισμού,

καθώς και διατήρησης και προστασίας της υλικής και άυλης πολιτιστικής κληρονομιάς» και στη συνέχεια η

«Αντιμετώπιση  από  τα  κατώτερα  επίπεδα  σχεδιασμού  ζητημάτων  προστασίας  του  τοπίου  και  ιδίως  από



εγκαταστάσεις  Φ/Β,  ΑΠΕ.».  Στο  άρθρο  13  αναφέρεται,  επίσης,  ότι  «ο  ορεινός  χώρος  της  Περιφέρειας

διακρίνεται  σε  Ενότητες  Ορεινού  Χώρου  που  αποτελούν  διακεκριμένους  ορεινούς  όγκους  ή  συμπλέγματα

ορεινών  όγκων».  Για  την  ενότητα  «Παρνασσός  -  Καλλίδρομο  –  Ελικώνας»,  προβλέπεται:  «Η  Ενότητα

προωθείται  και  σχεδιάζεται  κυρίως  ως  περιοχή  ήπιας  αναψυχής,  για  την  υποδοχή  και  εξυπηρέτηση  των

κατοίκων της μητροπολιτικής Αθήνας αλλά και ως εναλλακτικός προορισμός τουρισμού Σαββατοκύριακου.

Προωθούνται η προστασία και διατήρηση του φυσικού περιβάλλοντος, ήπιες δραστηριότητες όπως πεζοπορία

και  παρατήρηση  της  φύσης  και  του  τοπίου,  δραστηριότητες  χιονοδρομίας  (ειδικά  στον  Παρνασσό)  και

ανάπτυξη αγροτικών δραστηριοτήτων σε συνδυασμό με τη διατήρηση του φυσικού περιβάλλοντος (ειδικά στο

Καλλίδρομο).». Τέλος, στο άρθρο 15 υπάρχει πρόβλεψη για «ορθολογική ανάπτυξη» των αιολικών πάρκων,

αναγνωρίζονται οι σημαντικές επιπτώσεις των συνοδών έργων στο περιβάλλον, οι επιπτώσεις στον ευαίσθητο

οικολογικά ορεινό χώρο των δασικών οικοσυστημάτων και των κατολισθαινουσών περιοχών τους και δίνεται

κατεύθυνση για την εξαίρεση περιοχών του Ελικώνα.

Επιφυλασσόμαστε να καταθέσουμε αναλυτικότερες παρατηρήσεις στη συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου.

Ωστόσο, θεωρούμε ότι τα δεδομένα που έχει, ήδη, υπόψη της η επιτροπή σας είναι ικανά για να τεκμηριώσουν

την αρνητική σας εισήγηση.

Θεωρούμε, τέλος, αναγκαίο να υπογραμμίσουμε ότι η Επιτροπή σας και το Δημοτικό συμβούλιο πρέπει να

δώσουν έμφαση στο γεγονός ότι το σύνολο σχεδόν του έργου σχεδιάζεται να υλοποιηθεί στα όρια του δήμου

μας και μόνο ένα πολύ μικρό τμήμα του (υποσταθμός και μέρος της γραμμής μεταφοράς) στα όρια του δήμου

Θήβας και της τοπικής κοινότητας Θίσβης. Συνεπώς, κάθε προσπάθεια να  εκμαιευθούν εγκριτικές αποφάσεις,

με την επίκληση (θετικών) γνωμοδοτήσεων αυτοδιοικητικών οργάνων της συγκεκριμένης περιοχής θα πρέπει

να αποκρουστεί με κάθε μέσο. Ήδη, έχουμε πρόσφατη πικρή εμπειρία από μια τέτοιου είδους μεθόδευση.

Με εκτίμηση

ΔΙΚΤΥΟ ΒΟΙΩΤΩΝ κόντρα στον ενεργειακό «παροξυσμό»

 Επιτροπή αγώνα κατοίκων Κυριακίου για την σωτηρία του Ελικώνα

Επιτροπή κατοίκων Αγίας Άννας

Σύλλογος Ελικωνίων επαρχίας Λιβαδειάς>>

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στις αποφάσεις των Τοπικών Κοινοτήτων Αγίας Άννας και Κυριακίου, οι

οποίες είναι:

<<ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΑΓΙΑΣ ΑΝΝΑ:

Απαντώντας στο αριθμ.  22075/05-11-2020 έγγραφό σας,  για την τοποθέτηση Ανεμογεννητριών στη

θέση Τσίβερι της Κοινότητας μας, γνωμοδοτούμε αρνητικά, διότι θεωρούμε ότι στην οροσειρά του Ελικώνα,

έχουν εγκατασταθεί πάρα πολλές Ανεμογεννήτριες.



ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΚΥΡΙΑΚΙΟΥ:

ΓΝΩΜΟΔΟΤΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ

Με την τοποθέτηση ανεμογεννητριών καταστρέφετε το δάσος από διαμόρφωση δρόμων, οι ανεμογεννήτριες

εξαφανίζουν το φυσικό κάλλος και τα μετατρέπουν σε βιομηχανικές ζώνες. Να μην μπουν ανεμογεννήτριες στη

θέση ΤΣΙΒΕΡΙ διότι είναι περιοχή που θα επηρεάσει το τοπίο της Μονής Οσίου Σεραφείμ.

Όλοι οι Σύμβουλοι διαφωνούν με την κατασκευή και λειτουργία Σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας.>>

Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο κ. Τόλιας, ο οποίος είπε ότι για άλλη μία φορά δεν θα εισακουστούν

στην Περιφέρεια, ότι θα ψηφίσουν αρνητικά, γιατί υπάρχουν πάρα πολλές ανεμογεννήτριες στην περιοχή,

το υψόμετρο δεν είναι κάτω από 800 και γιατί σέβονται τις τοπικές κοινωνίες. Ο προβληματισμός του, είπε,

είναι αν θα εισακουστούν στην Περιφέρεια και θύμισε ότι και την άλλη φορά ομόφωνα αποφάσισαν και δεν

το έλαβαν υπόψη. Κλείνοντας ανέφερε ότι δεν έχει εικόνα για το τι θα γίνει στην Περιφέρεια.

Παίρνοντας  τον  λόγο  ο  κ.  Αρκουμάνης είπε  ότι  πρόκειται  για  ένα  έργο  περίπου  32  ΜW, οι

ανεμογεννήτριες είναι πάλι τεράστιες, 158 μέτρα ύψος, για 43,163 στρέμματα καταστροφή δασών και αυτό

δεν είναι τυχαίο ότι είναι σε μια περιοχή που είναι αρκετά επιβαρυμένη. Υπάρχει ένα μπαράζ κατασκευής

ανεμογεννητριών σε όλη την Ελλάδα και ιδιαίτερα στα νησιά, αλλά και στην περιοχή μας, ιδιαίτερα στην

περιοχή μας, γιατί είμαστε πολύ κοντά στην Αθήνα και ως ενεργειακός κόμβος χρησιμοποιείται επειδή είναι

πιο φθηνή η μεταφορά της ηλεκτρικής ενέργειας. Νομίζει ότι από την στιγμή που υπάρχει μια κατάσταση

πανδημίας θα πρέπει να υπάρχει ένα μορατόριουμ μεταξύ Κυβέρνησης, αυτών των επενδυτικών οργανισμών

για τις ανεμογεννήτριες κ.τ.λ, γιατί νομίζει ότι πάνε πάρα πολύ ύπουλα να περάσουν πράγματα τα οποία

ενδεχομένως με άλλες συνθήκες μη επιδημίας, μη πανδημίας δεν θα μπορούσαν να τις περάσουν. Υπάρχουν

άνθρωποι που αντιστέκονται  σε αυτή την κατάσταση, το γνωρίζουν όλοι,  συμμετέχουν ενδεχομένως και

κάποιοι από εκείνους σε αυτή την διαδικασία, δεν μπορούν να δεχτούν αυτή τη στιγμή ότι κάποιοι έχουν το

μαχαίρι και το πεπόνι και κάποιοι να μην μπορούν να αντιδράσουν. Αν αντιδρά κάποιος γίνεται ή γραφικός ή

και ποινικά κολάσιμος. Εδώ έχουν κάποιον που έχει το μαχαίρι και το πεπόνι, κάνει ό,τι θέλει, ένα κράτος

που  συνεπικουρεί  αυτή  την  κατάσταση  και  κάποιοι  που  έχουν  διαφορετική  άποψη,  δεν  ξέρει  αν  είναι

μειοψηφία ή πλειοψηφία - θεωρεί ότι είναι πλειοψηφία – δεν μπορούν να αντιδράσουν και να πουν την

άποψή τους. Πιστεύει ότι πρέπει να γίνει αυτό το μορατόριουμ, να σταματήσουν αυτή την στιγμή αυτές οι

επενδύσεις μέχρι να σταματήσει η πανδημία. Το ότι οι επενδύσεις αυτές έχουν κάποια χρονοδιαγράμματα

κ.τ.λ. πολλά έχουν, και η υγεία είναι κάτι που πρωτεύει και το γνωρίζουν όλοι, άρα νομίζει ότι αυτή τη

στιγμή υπάρχουν άλλες προτεραιότητες στην κοινωνία που αν δεν θέλουν να την έχουν αντιμέτωπη και να

βγαίνει στο δρόμο ο κόσμος, θα πρέπει κάποιοι να σταματήσουν να κουνάνε το δάχτυλο στις κοινωνίες. Άρα

με  fast  track  διαδικασίες  και  χωρίς  καμία  ουσιαστικά  διαβούλευση  προσπαθούν  να  περάσουν  κάποια

πράγματα.  Είναι  αρνητικοί,  το  έχουν  δηλώσει  από  την  αρχή  όλων  αυτών  των  συζητήσεων  περί



ανεμογεννητριών, διότι ουσιαστικά γίνεται μια ισοπέδωση, μια αποψίλωση των κορυφών των βουνών και

πραγματικά τα παιδιά όλων στο μέλλον θα έχουν ένα άλλο τοπίο να αντιμετωπίσουν όταν αυτά θα είναι στη

δική τους  θέση να δουν αυτό το τοπίο και  δεν θα μπορούν να το αντιμετωπίσουν και  να βλέπουν την

ομορφιά που υπήρχε. Άρα σημαντικό κατά την άποψή τους είναι η αρνητική τοποθέτηση καταρχάς της

Ποιότητας  Ζωής  και  στη  συνέχεια  του  Δημοτικού  Συμβουλίου.  Αυτό  που  είπε  ο  κ.  Τόλιας  για  την

Περιφέρεια είναι ένα θέμα.  Ανέφερε ότι ο Δήμαρχος έχει μία σαφή άποψη, είναι σύμφωνος με την τοπική

κοινότητα, έχει μία συνέχεια η άποψή του. Είπε, επίσης, η Περιφέρεια σε τι στηρίζεται, σε τι διαδικασία

μπαίνει,  όταν  σε  όλες  τις  τοπικές  κοινωνίες  υπήρχαν  έργα  για  τα  οποία  είναι  ομόφωνες  οι  αποφάσεις

δημοτικών συμβουλίων που αντιστέκονται σε αυτή την κατάσταση, ποιος της δίνει αυτή την δυνατότητα

εκτός από το νομοθετικό πλαίσιο. Είναι πράγματα από τα οποία  πρέπει να γίνουν πιο σοφοί μετά από αυτή

την διαδικασία και ενδεχομένως να πρέπει να τροποποιηθεί και το νομικό πλαίσιο. Δεν μπορεί να είναι

συμβουλευτικοί ή ενδεχομένως να μην τους λαμβάνουν καθόλου υπόψη, να συνεδριάζουν, να δίνουν την

άποψή τους και να προσπαθούν να φτιάξουν τον κόσμο και την κοινωνία καλύτερη, κάποιοι πρέπει να τους

ακούνε. Έστω η Κυβέρνηση κάποια στιγμή πρέπει να δώσει τη δυνατότητα στους Δήμους, που για άλλα

πράγματα τους δίνει εξουσίες και υπερεξουσίες,  όταν είναι για χρέη και ταλαιπωρία των Δήμων και να

απεμπλακούν από την ίδια διάφορα βάρη, και όταν πρόκειται για αποφασιστική γνώμη για τέτοια σοβαρά

θέματα να μην τους δίνει αυτή τη δυνατότητα. Θα ψηφίσουν αρνητικά.

Τέλος το λόγο πήρε  ο Πρόεδρος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής κ. Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας

θυμίζοντας ότι έχει πει σε όλους τους τόνους ότι είναι υπέρ αυτής της ανάπτυξης, της πράσινης ενέργειας,

αλλά έχει δεσμευτεί και θα συνεχίσει να το κάνει στη βούληση των τοπικών κοινωνιών, γιατί άλλωστε αυτοί

έχουν το θέμα στην περιοχή τους. Δεν χρειάζεται να δαιμονοποιήσουν τα πάντα, σχετικά όμως με το θεσμικό

του θέματος έχει καταθέσει πρόταση στην Επιτροπή Θεσμών της ΠΕΔ, έχει μιλήσει και με την ΚΕΔΕ και

θεωρεί ότι είναι μείζονος σημασίας να αλλάξει η διαδικασία, δηλαδή ο πρώτος που θα έπρεπε να ερωτάται

θα έπρεπε να είναι ο Δήμος και η τοπική κοινωνία για να μπορεί και ένας επενδυτής να ξεκινάει με τις

αρμόδιες  υπηρεσίες,  να  δει  κατά  πόσο  η  επένδυση  είναι  ασφαλής  για  όλα  τα  υπόλοιπα  αρχαιολογία,

δασαρχείο, περιβάλλον.  Κι εκείνοι θα ακολουθήσουν την βούληση της τοπικής κοινωνίας και εισηγούνται

αρνητικά.

Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής αφού έλαβε υπόψη:

1. την με αριθμ. πρωτ.: 23159/23-11-2020 αρνητική γνωμοδότηση του Προέδρου της Κοινότητας

Αγίας Άννας

2. την υπ΄ αριθμ. 22/2020 ομόφωνα αρνητική απόφαση του Συμβουλίου της Κοινότητας Κυριακίου

3. τις διατάξεις του άρθρου 73 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ, ΦΕΚ 87/Α/2010)

4. τις διατάξεις του άρθρου 75 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ, ΦΕΚ 87/Α/2010)

όπως αντικαταστάθηκε με το άρθρο 77 του Ν. 4555/2018, (Πρόγραμμα ΚΛΕΙΣΘΕΝΗΣ, ΦΕΚ 133/Α/2018),

το οποίο τροποποιήθηκε με το άρθρο 2 του Ν. 4623/2019 (ΦΕΚ 134/Α/2019)



5. το άρθρο 10 της από 11/3/2020 Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ 55/Α/2020)

6. την 18318/13-3-2020 (ΑΔΑ: 9ΛΠΧ46ΜΤΛ6-1ΑΕ) εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών

7. Την ψήφο όλων των μελών της, όπως αυτή δηλώθηκε δια ζώσης στην τηλεδιάσκεψη

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ

Εισηγείται ΑΡΝΗΤΙΚΑ στο Δημοτικό Συμβούλιο επί της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων

(ΜΠΕ) αιολικού σταθμού παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας ισχύος 32 MW της εταιρείας “ΒΟΙΩΤΙΚΟΣ

ΑΝΕΜΟΣ A.E.E.” στη θέση “Τσίβερι” των Δήμων Λεβαδέων και Θηβαίων στο Ν. Βοιωτίας”

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση.

Η παρούσα απόφαση πήρε αριθμό 25/2020

…………………………………………………………………………………………………………………...

Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής

Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας

Τα Μέλη

Νταντούμη Ιωάννα

Αποστόλου Ιωάννης

Γιαννακόπουλος Βρασίδας

Μερτζάνης Κων/νος (αναπληρωματικό μέλος)

Τόλιας Δημήτριος

Αρκουμάνης Πέτρος

ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

ΛΙΒΑΔΕΙΑ 27/11/2020

       Ο Πρόεδρος

Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας

ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΛΕΒΑΔΕΩΝ


